
Referat fra Bestyrelsesmøde i DTS Kreds II, Syd 
 

Fredag, d. 7. marts 2025, kl. 9.00 til 12.00 på Teams 
 
Mødets formål: 
 At klæde formanden på til efterfølgende hovedbestyrelsesmøde, med relevante bemærkninger fra 

bestyrelsen, herunder åben dialog om udfordringer og problemstillinger fra valgenheder i kredsen. 
 Vidensdeling valgenhederne imellem samt orientering fra diverse mødeaktiviteter. 
 
Mødedeltagere: 
Tillidsrepræsentanter fra valgenhederne under DTS Kreds II, Syd: 
Kim Jensen, Stine Palmelund, Martin Rodam, Susie Pedersen, Jannie Hansen, Simon Larsen, René Winzor, 
Torben Baun Madsen, Bjarne Andersen, Hetty Møller og Mette Andreasen. 
 
Afbud: 
Tine Vestergaard Todsen og Lise Ploug 
 
Ordstyrer: 
Kim Jensen 
 
Referent: 
Mette Andreasen (og Simon Larsen) 
 
 

Punkt Tid  Beskrivelse 
1. 5 min. Velkomst (O) Godkendelse af dagsorden og praktiske oplysninger for 

mødet. 
 

2. 5 min. Opmærksomhedspunkter (D) Nuværende punkter: 
1) Åbenhed mellem HB og kredsbestyrelsen 
2) Sygefravær/-samtale, løbende opfølgning i 

valgenheder, beskyttelse af medlemmer 
3) Fokus på løbende trivselsmålinger. 
 
Ad 1) Ingen bemærkninger 
Ad 2) Ingen bemærkninger 
Ad 3) Ingen bemærkninger 
 

3. 60 min. Orientering fra valgenhederne 
(D-O) 

Hvad er der sket i valgenhederne siden sidste møde, 
herunder erfaringsudveksling. 
 
I forhold til Medlemsinfo – der arbejdes på en løsning fra 
sekretariatet. 
 
Svendborg v/Martin: Der er startet 16 nye medarbejdere 
og 2 nye ledere.  
Der har været lidt udfordringer med afholdelse af PULS i 
forhold til formen af PULS-samtalen. 
Der er endnu ikke overblik over de indlånte/udlånte, i 
forhold til hvor mange der fortsætter/stopper. 
 
Svendborg v/Bjarne: I mandags var der besøg af 
styrelsesdirektør Thomas Hjortenberg og fagdirektør 
Peter Thorgaard. 
Der er kommet mange lønskemaer ind.  



Ringe v/Mette: Har været på TR-uddannelse i 2 dage i 
Codanhus. Det var nogle gode dage med et godt indhold. 
Der har været en del samtaler med medlemmer, hvor de 
gerne vil drøfte indstillingsskemaer. 
 
Odense v/Stine: Der afholdes generalforsamling den 26. 
marts. 
Der har været afholdt møde vedr. processen i forhold til 
valg af nyt HB-repræsentant.  
 
Spillemyndigheden v/Susie: Der blev afholdt 
medlemsmøde i tirsdags med deltagelse af Jørn og Allan. 
I uge 15 starter tillægsforhandlingerne.  
 
Padborg v/Simon: Ingen bemærkninger. 
 
Haderslev v/René: Deltog også i TR-uddannelsen.  
Tillægsprocessen kører fint.  
Der er lidt omrokeringer i Erhverv i forhold til TR-delen. 
 
Tønder v/Torben: Der er opslag til ny funktionsleder i 
BVK. Der er ligeledes opslag til medarbejdere til Udland.  
 
Esbjerg v/Hetty: Der vil blive afholdt valgmøde slut 
april/først maj. 
 
Ribe v/Kim: Der vil blive afholdt generalforsamling midt i 
maj.  
Flytteprocessen er nu overstået. Der skal være møde i 
næste uge med evaluering af processen.  
 

 10 min. PAUSE  
4. 60 min. Dagsorden til HB-mødet 

d. 10. marts 2025 (D-O) 
Pkt. 2 – Godkendelse af referat 

 Drøftelse af punktet i referatet fra sidste HB-
møde om fleksibel kontingentstruktur 
 

Pkt. 3 – Kutymefridage 
 Ingen bemærkninger 

 
Pkt. 4 – OK’26 

 Drøftelse af overenskomstperiodens længde (evt. 
3-årig).  
 

Pkt. 5 – TR-aftalen 
 - 

 
Pkt. 6 – Eftersynet i Skatteforvaltningen 

 - 
 

Pkt. 7 – Eftersyn del 1 UFST 
 - 

 
Pkt. 8 – Skatteforvaltningens fremadrettede økonomi 

 - 
 
Pkt. 9 – 0-dage og ATN 

 - 
 
Pkt. 10 – Bordet rundt 

 - 
 



5. 30 min.  Orientering fra afdelinger og udvalg 
m.v. (O) 

Hvad sker der i styrelser, fagområder, afdelinger, udvalg 
m.v. 
 
Vurderingsstyrelsen v/Martin: Der vil ske udveksling af 
tillægsindstillinger i næste uge. 
 
Jura v/Stine: Man venter på nyt om ny fagdirektør. 
Jura er generelt presset på ressourcer. 
Omstruktureringer vedrørende hvidvask. 
 
Gældsstyrelsen v/Torben: Der er udveksling af 
indstillinger den 14. marts 2025.  
Afventer svar/afklaring fra Hans Holmer på et par 
spørgsmål vedrørende tillægsforhandlingerne. Det drejer 
sig bl.a. om overenskomststigning pr. 1. april. 2025 har 
indflydelse på hvor meget der skal til i varigt tillæg for 
udnævnelse til fagkonsulent og specialkonsulent. Torben 
giver besked til kredsbestyrelsen, når der ligger en 
afklaring fra Hans.  
 
Person v/Kim: Også her udveksling af tillægsindstillinger 
med ledelsen. 
Der har været afholdt møde i SU person.  
 

6. 5 min. Eventuelt - 
 

 
 


